
 

	  

	  
	  
	  
	  

ZEEGSER LOOPJE 
Augustus 2013 
8e jaargang nummer 32



 

	   2	  

Van	  de	  redactie	  
	  
Hier	  voor	  u	  het	  zomerloopje!	  
Geen	  dikkerd,	  maar	  wel	  een	  
gezellige!	  
Met	  interviews	  met	  nieuwe	  
bewoners,	  mollenpraat	  en	  
belangrijk:	  De	  vlag!	  	  
Het	  bestuur	  wil	  graag	  een	  
databank	  met	  vrijwilligers,	  wie	  
meldt	  zich?	  
	  
Het	  aanpassen	  van	  de	  website	  
gebeurt	  na	  de	  zomer,	  de	  
gewone	  informatie	  staat	  er	  op.	  	  
De	  facebook	  pagina	  is	  een	  
groot	  succes	  en	  heeft	  al	  heel	  
veel	  vrienden	  in	  Zeegse	  en	  
omstreken!	  	  
De	  twitteraccount	  voor	  de	  
twitteraars	  moet	  nog	  actiever	  
worden!	  	  
(https://www.facebook.com/	  
dorpsbelangen.zeegse)	  
	  
Veel	  leesplezier	  met	  dit	  
nummer!	  

 

Colofon	  
	  
Redactie:	   Joke	  Gerds,	  Hoofdweg	  3	  

Trijnie	  Martijn,	  Hoofdweg	  58	  
	  
Opmaak:	   Joke	  Gerds	  
	  
Adres:	   	  	   zeegserloopje@gmail.com	  	  
	  
Kopij	  het	  liefst	  digitaal	  inleveren,	  anders	  in	  de	  
brievenbus	  bij	  de	  redactie.	  
Inleveren	  kopij	  voor	  het	  volgende	  nummer:	  
	  

5	  december	  2013	  

Eindelijk	  een	  bewoner?	  Of	  een	  passant?	  In	  
augustus	  veelbelovende	  activiteiten	  rondom	  
ons	  nest!	  Wie	  weet!	  
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Column	  
	  
Campingprietpraat 
 
Mollen	  graven	  ook	  letterlijk	  wel	  eens	  verder	  dan	  hun	  neus	  lang	  is	  en	  komen	  dan	  in	  
vakantietijd	  op	  verrassende	  plekken	  uit:	  campings!	  Alle	  soorten	  mensen	  vind	  je	  daar.	  Van	  
mensen	  die	  de	  luxe	  van	  hun	  huis	  ontvluchten	  en	  in	  kleine	  ‘kruip	  door	  sluip	  door’	  tentjes	  
wonen,	  hangen	  en	  wurgen	  om	  op	  de	  toch	  al	  niet	  vlakke	  grond	  een	  zitplekje	  te	  vinden	  en	  
dat	  nog	  leuk	  vinden	  ook…	  maar	  ook	  mensen	  in	  de	  meest	  luxe	  caravans	  en	  campers,	  waar	  
stofzuiger,	  oven,	  centrifuge,	  friteuse,	  airco	  en	  televisie	  niet	  ontbreken.	  En	  daartussenin	  
nog	  vele	  varianten.	  Maar	  de	  extremen	  zijn	  het	  leukst	  om	  te	  observeren.	  
	  
Zo’n	  enorme	  camper	  bijvoorbeeld	  met	  alles	  erop	  en	  eraan,	  komt	  zo	  iemand	  aanrijden	  op	  
de	  camping,	  dan	  is	  meestal	  de	  eerste	  actie	  het	  opzetten	  en	  richten	  van	  een	  enorme	  
schotel	  voor	  de	  televisie.	  Dat	  heeft	  vaak	  nogal	  wat	  voeten	  in	  aarde:	  pa	  klimt	  op	  het	  dak	  
om	  de	  schotel	  te	  draaien,	  moe	  scandeert	  vanuit	  het	  binnenste:	  jaja,	  neeeeeee!!!!	  En	  als	  
ik	  aan	  mijn	  derde	  kop	  thee	  zit,	  lekker	  buiten	  voor	  de	  tent,	  mijn	  boek	  bijna	  uit	  heb,	  pa	  
ongeveer	  10	  keer	  naar	  boven	  en	  naar	  beneden	  heb	  zien	  klimmen(‘hansje,	  pansje,	  
kevertje’),	  doet	  het	  ding	  het	  nog	  steeds	  niet.	  
	  
Eten	  op	  de	  camping	  is	  ook	  zoiets.	  Tegen	  zessen	  (ook	  in	  het	  buitenland	  Hollandse	  tijden)	  
zie	  je	  overal	  rookwolken	  opstijgen	  en	  als	  de	  wind	  in	  de	  goede	  hoek	  zit,	  kun	  je	  zelfs	  
meegenieten	  van	  de	  geuren,	  ja	  ik	  heb	  het	  over	  de	  B.B.Q.,	  nog	  altijd	  een	  populaire	  
bezigheid.	  De	  rollen	  behoeven	  nooit	  discussie:	  pa	  is	  voor	  het	  vuur	  en	  moeders	  draagt	  het	  
eten	  aan.	  Heb	  je	  dan	  ook	  nog	  een	  friteuse	  aan	  boord,	  dan	  wordt	  groente	  het	  
ondergeschoven	  kindje,	  tja…	  
	  
Het	  ‘erbij	  moeten	  horen	  gevoel’,	  ja	  hoor	  ook	  op	  de	  camping:	  Wat	  voor	  pubers	  de	  ‘Nikies’	  
zijn,	  is	  een	  ‘de	  Waard’	  tent	  voor	  yuppen.	  Uit	  te	  spreken	  als	  ‘de	  waaid’.	  En	  wat	  dacht	  u	  van	  
crocks	  (plastic	  schoeisel	  met	  gaatjes)in	  allerlei	  kleuren?	  Campingsmokings	  vind	  je	  vooral	  
op	  de	  ‘Harrycampings’	  (Campings	  met	  een	  hoog	  gehalte	  aan	  stacaravans,	  veel	  
tuinkabouters	  en	  andere	  frutsels).	  
	  
Speciaal	  zijn	  de	  campings	  aan	  zee,	  waar	  je	  hele	  dagen	  op	  het	  strand	  kan	  liggen	  braden.	  
Wel	  vast	  in	  de	  vroegte	  je	  plek	  veilig	  stellen	  en	  je	  matje	  neerleggen.	  Deed	  me	  denken	  aan	  
de	  kuilen,	  die	  met	  name	  Duitsers	  groeven	  op	  het	  strand	  van	  de	  Waddeneilanden.	  
Sommigen	  komen	  pas	  weer	  van	  zulke	  campings	  af	  als	  ze	  weer	  naar	  huis	  gaan.	  
	  
Uren	  kan	  ik	  nog	  doorgaan	  met	  mijn	  prietpraat,	  dat	  is	  ook	  het	  leuke	  op	  een	  camping	  met	  
zoveel	  verschillende	  mensen:	  vervelen	  is	  er	  niet	  bij.	  
	  
Momfer	  de	  Mol	  
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Uit het bestuur  

Vrijwilligers	  databank	  
	  
Wij	  zijn	  opzoek	  naar	  vrijwilligers	  die	  zich	  best	  wel	  
eens	  in	  zou	  willen	  zetten	  bij	  activiteiten	  in	  het	  dorp,	  
zoals	  bij	  evenementen,	  opbouwen	  en	  afbouwen	  van	  
tenten	  en	  andere	  zaken,	  begeleiding	  bij	  
evenementen,	  kerstboom	  plaatsen	  en	  opruimen,	  
genoeg	  om	  in	  te	  springen.	  	  
	  
Waarom	  een	  databank?	  	  
Voor	  de	  organisatie	  is	  het	  gemakkelijk	  en	  
overzichtelijk	  om	  te	  weten	  wie	  zich	  als	  vrijwilliger	  af	  
en	  toe	  wil	  inzetten.	  Zij	  kunnen	  u	  dan	  rechtstreeks	  
benaderen	  met	  een	  concrete	  vraag	  en	  u	  hoeft	  alleen	  
maar	  te	  zeggen	  ik	  kan	  en	  ik	  ben	  er.	  
Dus	  wie	  incidenteel	  of	  structureel	  tijdens	  activiteiten	  
in	  ons	  dorp	  wel	  eens	  de	  handen	  uit	  de	  mouw	  wil	  
steken,	  willen	  wij	  oproepen	  zich	  aan	  te	  melden.	  Er	  
zijn	  u	  al	  een	  aantal	  voorgegaan	  die	  wij	  met	  hun	  
instemming	  graag	  in	  de	  databank	  opnemen.	  
Wij	  zetten	  een	  database	  op	  met	  de	  volgende	  
gegevens:	  naam,	  adres,	  telefoonnummer	  en/of	  email.	  
Graag	  melden	  waar	  u	  voor	  ingezet	  kan	  worden.	  	  
Als	  wij	  een	  evenement	  hebben	  benaderen	  we	  
vrijwilligers	  uit	  de	  databank	  en	  zoals	  ik	  al	  eerder	  zei:	  
U	  hoeft	  alleen	  maar	  aan	  te	  geven	  of	  u	  kunt	  of	  niet	  
kunt.	  
Wij	  zien	  uw	  reactie	  graag	  tegemoet	  op	  onderstaand	  
adres,	  het	  liefst	  per	  mail	  of	  een	  briefje	  in	  de	  bus.	  
	  
Met	  vriendelijke	  groet,	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Hoofdweg	  52	  	  
Tel.	  	  0592	  541469	  of	  	  
dorpsbelangenzeegse@gmail.com	  
 

Activiteiten kalender 
 

De	  komende	  periode	  staat	  
natuurlijk	  in	  het	  teken	  van	  
de	  Brinkdagen	  op	  13,	  14	  en	  
15	  september	  met	  onze	  
traditionele	  kermis	  en	  
verder	  sport	  spel,	  theater,	  
kunst,	  muziek,	  terrasjes	  en	  
demonstraties.	  
Het	  hele	  programma	  vindt	  
u	  bijgesloten	  in	  dit	  Zeegser	  
Loopje.	  
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Schoolgebouw	  annex	  dorpshuis	  in	  Oudemolen	  	  
	  
Op	  10	  juni	  is	  een	  volgende	  overleg	  met	  de	  gemeente	  geweest	  m.b.t.	  de	  
ontwikkelingen	  rondom	  de	  school	  annex	  dorpshuis	  in	  Oudemolen	  met	  de	  drie	  
verenigingen	  Dorpsbelangen.	  De	  drie	  dorpsbelangen	  hebben	  vooraf	  informatie	  
ingewonnen	  bij	  het	  Trias	  hoe	  te	  handelen	  in	  dit	  overleg.	  Zij	  hebben	  besloten	  het	  
gesprek	  met	  de	  gemeente	  als	  de	  drie	  dorpsbelangen	  aan	  te	  gaan,	  maar	  een	  
eventueel	  overleg	  van	  de	  gemeente	  met	  de	  Initiatief	  groep	  Oudemolen	  (IGO)	  
niet	  in	  de	  weg	  te	  staan.	  
	  
Tijdens	  het	  overleg	  bleek	  dat	  de	  gemeente	  al	  contact	  met	  de	  IGO	  had	  gehad	  en	  
op	  dat	  moment	  lag	  er	  ook	  al	  een	  voorstel	  van	  deze	  groep	  bij	  2	  wethouders	  op	  
het	  bureau.	  De	  wethouders	  hebben	  positief	  gereageerd	  op	  het	  initiatief	  van	  de	  
IGO	  en	  hebben	  laten	  weten	  dat	  zij	  verder	  in	  gesprek	  willen	  met	  de	  IGO.	  
Mede	  daarom	  hebben	  de	  Dorpsbelangen	  en	  de	  beheerstichting	  gezegd	  geen	  nut	  
meer	  te	  zien	  in	  deelname	  aan	  verder	  overleg.	  
	  
De	  Dorpsbelangenverenigingen	  hebben	  aan	  de	  gemeente	  medegedeeld	  dat	  in	  
het	  volgende	  overleg	  op	  3	  september	  niet	  de	  beheersstichting	  en	  de	  drie	  
Dorpsbelangen	  aan	  schuiven	  bij	  de	  vergadering,	  maar	  alleen	  de	  IGO.	  De	  IGO	  
heeft	  op	  1	  juli	  in	  een	  overleg	  met	  beheerstichting	  en	  Dorpsbelangen	  
uitgesproken	  het	  wenselijk	  te	  vinden	  dat	  de	  dorpsbelangen	  zich	  bezinnen	  op	  
activiteiten	  in	  het	  dorpshuis.	  Dat	  zal	  nodig	  zijn	  om	  het	  Dorpshuis	  overeind	  te	  
houden.	  
	  
De	  Dorpsbelangen	  hebben	  laten	  weten	  dat	  hier	  niet	  al	  te	  veel	  van	  verwacht	  mag	  
worden,	  gezien	  het	  ontbreken	  van	  een	  hechte	  band	  tussen	  de	  drie	  dorpen	  en	  
gezien	  de	  trends	  van	  afnemende	  betrokkenheid	  bij	  bestaande	  verenigingen.	  Tot	  
zover	  de	  laatste	  ontwikkelingen	  over	  het	  eventueel	  voortbestaan	  van	  het	  
Dorpshuis	  annex	  oude	  schoolgebouw.	  
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Interviews met inwoners 
Trijnie	  Martijn	  
	  
Ondanks	  de	  economische	  recessie	  	  worden	  er	  in	  Zeegse	  nog	  steeds	  huizen	  verkocht	  
en	  dus	  ook	  gekocht.	  We	  kunnen	  steeds	  weer	  een	  aantal	  nieuwe	  mensen	  in	  ons	  
dorp	  verwelkomen.	  Hieronder	  een	  interview	  met	  een	  drietal	  nieuwe	  mensen	  in	  
Zeegse.	  	  
	  
	  
Interview	  met	  Clary	  Koop	  
Clary	  woont	  	  sinds	  1	  augustus	  aan	  de	  Schipborgerweg	  15	  in	  Zeegse.	  Ik	  ben	  bij	  haar	  
langs	  gegaan	  met	  natuurlijk	  een	  aantal	  vragen.	  
	  
Clary,	  kun	  je	  vertellen	  waarom	  je	  ervoor	  hebt	  gekozen	  om	  in	  Zeegse	  te	  komen	  
wonen?	  
Nou,	  ik	  heb	  niet	  eens	  het	  gevoel	  dat	  ik	  gekozen	  heb,	  maar	  dat	  het	  op	  mijn	  weg	  
kwam.	  Ik	  woonde	  in	  de	  omgeving	  van	  Appingedam/	  Delfzijl,	  om	  precies	  te	  zijn	  in	  
Spijk	  en	  in	  die	  contreien	  zocht	  ik	  een	  huis.	  Maar	  bij	  elke	  woning	  die	  ik	  bekeek,	  
dacht	  ik:	  wat	  moet	  ik	  hier	  doen.	  Ik	  kom	  van	  een	  boerderij,	  waar	  altijd	  werk	  was.	  
Mijn	  man	  is	  overleden,	  ik	  zocht	  een	  burgerhuis,	  maar	  onbewust	  blijkbaar	  een	  
vakantiehuis.	  Ik	  kon	  in	  Noord	  Groningen	  niets	  vinden.	  Tot	  mijn	  kinderen	  in	  Zeegse	  
kwamen	  en	  zeiden:	  oh,	  wat	  een	  mooi	  gebied	  is	  dat,	  dus	  mama	  bellen.	  Ik	  keek	  op	  
Funda,	  zag	  dit	  huis	  en	  heb	  dit	  in	  zeer	  korte	  tijd	  gekocht.	  
	  
Wat	  vond	  je	  zo	  aantrekkelijk	  hier?	  
Nou,	  ik	  had	  meteen	  het	  gevoel,	  dat	  ik	  op	  vakantie	  was.	  Ik	  hoefde	  niet	  eerst	  ergens	  
naar	  toe.	  Ik	  was	  er.	  Zit	  er	  midden	  in.	  Ik	  geniet	  van	  de	  natuur	  en	  van	  het	  toerisme	  
hier.	  De	  hotels,	  de	  mensen.	  
	  
Je	  mist	  geen	  voorzieningen?	  
Nee,	  niks.	  Er	  is	  geen	  winkel,	  geen	  kerk,	  maar	  dat	  mis	  ik	  niet.	  Ik	  geniet	  van	  de	  
natuur,	  van	  het	  toerisme.	  	  Alles	  is	  nieuw	  voor	  mij,	  ik	  geniet	  van	  de	  mensen,	  die	  
langs	  komen.	  	  Een	  mevrouw,	  joggend	  achter	  een	  kinderwagen,	  een	  mevrouw	  met	  
een	  baby	  op	  haar	  rug,	  die	  vijf	  honden	  uitlaat.	  De	  herderin	  van	  de	  schaapskudde	  die	  
een	  praatje	  maakt.	  En	  al	  die	  mountainbikes.	  Ik	  heb	  voor	  mijn	  kleinzonen	  
onmiddellijk	  een	  mountainbike	  gekocht.	  
Ik	  word	  gestimuleerd	  in	  het	  actief	  bezig	  zijn	  in	  de	  natuur.	  En	  dat	  is	  wat	  ik	  wil.	  
	  
Zijn	  er	  hier	  andere	  dingen	  die	  je	  mist?	  
Zou	  het	  niet	  weten.	  Nou,	  misschien	  het	  geluid	  van	  de	  kerkklok.	  
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Wat	  zijn	  je	  andere	  bezigheden	  of	  hobby’s?	  
Ik	  ben	  jaren	  wijkverpleegkundige	  geweest	  in	  ‘t	  Zandt	  (Noord	  Groningen).	  Daar	  heb	  
ik	  mijn	  man	  ontmoet	  en	  ben	  boerin	  geworden	  in	  Spijk.	  We	  hebben	  samen	  twee	  
dochters.	  Ik	  heb	  de	  terminale	  zorg	  daar	  opgezet.	  30	  jaar	  gedaan.	  En	  ik	  heb	  ook	  
‘Meer	  bewegen	  voor	  ouderen’	  daar	  	  opgezet.	  En	  geef	  daarnaast	  al	  35	  jaar	  
volksdansen,	  werelddansen.	  Dat	  doe	  ik	  nog	  steeds	  in	  Spijk	  en	  daar	  blijf	  ik	  ook	  mee	  
doorgaan.	  
	  
PS:	  Misschien	  is	  dat	  laatste	  ook	  iets	  voor	  Zeegse?	  	  
	  
Interview	  met	  Silvie	  Schoenmaker	  en	  Bert	  Jan	  van	  Nistelrooij	  
Ook	  	  aan	  Hoofdweg	  50	  	  in	  Zeegse	  zijn	  nieuwe	  bewoners	  gekomen.	  
	  
Kunnen	  jullie	  iets	  meer	  over	  jezelf	  vertellen?	  
Silvie:	  ik	  kom	  uit	  Ter	  Apel	  en	  heb	  de	  afgelopen	  jaren	  in	  Groningen	  gewoond.	  Ik	  heb	  
daar	  eerst	  informatica	  gestudeerd	  aan	  de	  RUG.	  In	  Utrecht	  en	  Amsterdam	  gewerkt	  
bij	  CAP	  Gemini.	  Toen	  terug	  naar	  	  Groningen,	  waar	  	  ik	  fysiotherapie	  ben	  gaan	  
studeren.	  In	  2010	  afgerond.	  Ik	  doe	  nu	  de	  aanvullende	  opleiding	  dierfysio	  in	  
Barneveld.	  Het	  eerste	  jaar	  zit	  erop	  en	  het	  is	  heel	  erg	  leuk	  om	  te	  doen.	  	  Ik	  heb	  voor	  
deze	  opleiding	  gekozen,	  omdat	  paarden	  mijn	  grote	  hobby	  zijn.	  Deze	  opleiding	  is	  
gericht	  op	  paarden	  en	  honden.	  
	  Ik	  heb	  ook	  als	  fysiotherapeut	  gewerkt,	  maar	  zit	  nu	  weer	  in	  de	  ICT.	  
Bert	  Jan:	  ik	  kom	  oorspronkelijk	  uit	  Emmen.	  Ik	  heb	  ook	  fysiotherapie	  in	  Groningen	  
gestudeerd.	  Ik	  heb	  in	  Winschoten	  en	  Sneek	  gewerkt	  en	  de	  laatst	  tijd	  in	  Groningen.	  
In	  de	  praktijk	  ‘Fysiotherapie	  Groningen’.	  
We	  werken	  daar	  met	  z’n	  drieën.	  Het	  is	  een	  jonge	  praktijk,	  die	  nog	  moet	  groeien.	  Ik	  
werk	  nu	  voltijd,	  maar	  na	  de	  zomer	  wil	  ik	  de	  opleiding	  manuele	  therapie	  gaan	  
volgen.	  Dan	  wordt	  het	  dus	  iets	  minder	  voltijd.	  
	  
Hoe	  kwamen	  jullie	  in	  Zeegse	  terecht?	  
Nou,	  de	  grote	  hobby	  van	  Silvie	  is	  paarden	  en	  die	  kun	  je	  in	  de	  stad	  moeilijk	  houden.	  
Dus	  we	  zochten	  een	  locatie	  met	  ruimte	  voor	  paarden.	  We	  hebben	  in	  Groningen	  en	  
in	  Peize	  gekeken	  en	  toen	  kwamen	  we	  hier.	  Dit	  sprak	  ons	  erg	  aan.	  De	  afstand	  naar	  
Groningen,	  de	  ruimte,	  de	  natuur.	  Dus	  toen	  hebben	  we	  besloten	  om	  hier	  te	  gaan	  
wonen	  met	  z’n	  tweeën.	  	  
	  
Zeegse	  heeft	  niet	  zo	  veel	  voorzieningen.	  Die	  missen	  jullie	  niet?	  
Nee,	  je	  moet	  je	  boodschappen	  een	  beetje	  plannen	  en	  op	  zaterdagochtend	  even	  
met	  de	  auto	  op	  en	  neer.	  Dat	  gaat	  prima.	  En	  ik	  ben	  elke	  dag	  in	  Groningen,	  	  
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daar	  zijn	  de	  winkels	  wel	  dichtbij.	  We	  zijn	  allebei	  bezig	  met	  ons	  motorrijbewijs,	  dus	  
als	  het	  goed	  is	  dan	  kunnen	  we	  binnenkort	  op	  de	  motor	  naar	  Groningen.	  Het	  kan	  
natuurlijk	  ook	  op	  de	  fiets,	  maar	  dat	  hebben	  we	  nog	  niet	  geprobeerd.	  	  
We	  wonen	  hier	  sinds	  half	  juni.	  Begin	  juni	  het	  huis	  gekregen	  en	  toen	  aan	  het	  
schilderen	  geweest	  enz…	  
	  
En	  hoe	  bevalt	  dat?	  
Goed,	  het	  woont	  prettig.	  Van	  een	  schippershuis	  naar	  dit…de	  ruimte!!	  Geweldig.	  En	  
je	  kunt	  lekker	  buiten	  bezig	  zijn.	  Met	  de	  tuin	  en	  zo.	  En	  Silvie	  met	  haar	  paarden.	  
	  
Kun	  je	  iets	  over	  de	  paarden	  vertellen?	  
Ik	  heb	  twee	  paarden.	  De	  schimmel	  is	  24	  jaar	  ondertussen.	  Het	  is	  een	  kruising	  
tussen	  een	  Welsh	  B	  en	  een	  Welsh	  Cob.	  Ik	  heb	  hem	  al	  meer	  dan	  twintig	  jaar,	  maar	  
hij	  stond	  altijd	  in	  de	  manege.	  Heb	  er	  een	  vriendinnetje	  bij	  gekocht.	  Ook	  een	  Welsh	  
Cob	  en	  zij	  is	  drie.	  
Verder	  hebben	  we	  de	  kat	  Tiger	  van	  Ellen,	  de	  vorige	  bewoonster,	  overgenomen.	  Die	  
loopt	  hier	  nog	  steeds	  rond.	  
En	  wat	  erg	  leuk	  was:	  Ellen	  heeft	  een	  afscheidsfeestje	  voor	  de	  mensen	  hier	  gegeven,	  
waar	  wij	  ook	  voor	  waren	  uitgenodigd.	  Op	  die	  manier	  hebben	  we	  al	  met	  veel	  
mensen	  kennis	  gemaakt.	  We	  zien	  Ellen	  ook	  nog	  regelmatig.	  
En	  we	  hebben	  hier	  veel	  meer	  contact	  met	  de	  mensen,	  buren,	  dan	  we	  in	  Groningen	  
hadden.	  Daar	  was	  het	  alleen	  maar	  even	  groeten.	  
Voor	  de	  rest	  zijn	  we	  natuurlijk	  nog	  veel	  bezig	  met	  het	  huis,	  er	  is	  nog	  van	  alles	  te	  
doen.	  Er	  moet	  een	  bovenverdieping	  komen,	  meer	  kamers,	  en	  het	  dak	  moet	  ooit	  
worden	  vervangen.	  De	  tuin	  willen	  we	  iets	  anders	  inrichten	  en	  achter	  moet	  ook	  een	  
soort	  werkplaats	  komen.	  
Plannen	  genoeg	  dus.	  
En	  als	  mensen	  een	  keertje	  willen	  langskomen:	  van	  harte	  welkom!	  
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Wie ontwerpt de vlag voor Zeegse? 
	  
Hallo	  Zeegsenaren,	  
	  
Zoals	  jullie	  weten,	  hebben	  we	  in	  september	  de	  Zeegser	  Brinkdagen.	  
Daarbij	  is	  het	  idee	  ontstaat	  een	  vlag	  voor	  Zeegse	  te	  ontwerpen.	  	  	  
Wie	  doet	  er	  mee?	  
Het	  formaat	  van	  de	  vlag	  is	  70/100,	  (bv	  van	  een	  oud	  laken).	  	  
Waarop	  dan	  jouw	  ontwerp	  komt.	  
Het	  idee	  is	  om	  eerst	  een	  banier	  te	  maken.	  Hiernaast	  een	  voorbeeld	  maar	  je	  bent	  
uiteraard	  vrij	  om	  je	  eigen	  idee	  er	  op	  los	  te	  laten.	  
Als	  stok	  gebruiken	  we	  bv	  een	  lange	  tak	  (bv	  	  2,80	  cm	  /	  met	  dwars	  tak	  1,50)	  het	  liefst	  
natuurlijke	  materialen.	  Als	  contra	  gewicht	  is	  een	  kei	  wel	  leuk.	  
Heb	  je	  helemaal	  geen	  materiaal,	  bel	  dan	  even	  met	  	  Anneke	  Joosten	  
Tijdens	  de	  Brinkdagen	  zullen	  we	  de	  vlaggen	  op	  en	  rond	  de	  Brink	  plaatsen	  
Voor	  nadere	  informatie	  kun	  je	  contact	  opnemen	  met:	  
	  
Tineke	  Klok	  (	  0592	  541518,	  's	  avonds)	  
Joke	  Lotens	  (	  0592	  544080)	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Anneke	  Joosten	  (	  0592	  542775)	  
	  
We	  rekenen	  erop	  dat	  er	  heel	  veel	  vlaggen	  wapperen	  tijdens	  de	  
Zeegser	  Brinkdagen!	  
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Onbeperkt Live Cooking

In ons restaurant Paviljoen Duinoord 
kunt u iedere dag genieten van een 
Live Cooking diner. U kiest de 
ingrediënten en in het restaurant 
worden de gerechten ter plekke 
bereid door onze koks. Dineren in 
Paviljoen Duinoord is een ware 
belevenis!

Gelieve vooraf te reserveren
Voor de kinderen is er een kidscorner en 
springkussen aanwezig2750

P.P.

van 34,50
voor slechts

Reserveren? Bel  0592 - 530 099
Schipborgerweg 8 |9483 TL Zeegse | www.hoteldezeegserduinen.nl
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NOG	  GEEN	  LID?	  
	  
Dat	  kan	  natuurlijk	  nog	  steeds.	  
Wilt	  u	  de	  Vereniging	  Dorpsbelangen	  
Zeegse	  steunen,	  wilt	  u	  meedenken,	  
praten	  en	  beslissen	  over	  uw	  dorp,	  maak	  
dan	  uw	  lidmaatschapsbijdrage	  over	  op	  
giro	  1221216	  t.n.v.	  Vereniging	  
Dorpsbelangen	  Zeegse	  
De	  kosten	  van	  het	  lidmaatschap	  zijn	  voor	  
het	  eerste	  gezinslid	  €	  10,-‐	  ,	  
Voor	  het	  2e	  en	  elk	  volgend	  gezinslid	  €	  2,-‐.	  
	  
	  
 

 
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Bestuursleden	  
Erik	  Nieswaag	  	   	   tel.:	  543696	  
Geja	  van	  Zuiden	  
2	  vacatures	  
	  
Taakverdeling:	  

• Feestcommissie:	  	  
Klaas	  Hooijer,	  Henriëtte	  Martens,	  Stien	  Veenstra	  

• Historische	  commissie:	  	  
Alian	  Speelman,	  Reg	  Mulder,	  Fenny	  Mesander,	  Arend	  Arends,	  Wietse	  
Homan,	  Geja	  van	  Zuiden	  

• Verkeerscommissie:	  	  
Jan	  Sikkema,	  Hans-‐Paul	  Riemsma,	  Klaas	  Hooijer	  

• Oliebollenbakcommissie:	  Erik	  Nieswaag	  en	  andere	  vrijwilligers	  
	  
	  
	  
	  
	  

 

 


